

臺北醫學大學醫學科技學院醫學生物科技博士學位學程

博士學位候選人資格審查口試委員推薦名單

Ph.D. Program in Medical Biotechnology at College of Medical Science and Technology in Taipei Medical University

Recommended list of oral examination committee members for Ph. D. candidate qualification review

申請學年度 Application year :

學年度 Academic year

研究生姓名 Graduate name		學號 Student ID				
委員推薦名單 Committee recommendation list						
勾選欄位(√)		委員姓名 Member name	服務單位 Service units	職稱 Job title	聯絡方式 e-mail	備註
召集人 Convener	委員 Committee member					
√						

說明 Description :

1. 由學程主任指派一名本學程專任或合聘專任教師擔任召集人。

A full-time or co-appointed full-time teacher of this program will be appointed by the program director as the convener.

2. 召集人建議考試委員 5-7 人，由學程主任圈選出 4 人(校外至少一人，學程主任亦可推薦考試委員)，以形成 5 人考試委員小組。

The convener will recommend 5-7 examination committee members, in which 4 people will be selected by the program director (at least one person outside the school, and the program director may also recommend examination committee members) to form a 5-person examination committee group.

3. 圈選後，將由學程辦公室製發聘書。

After the selection, a letter of appointment will be issued by the Program Office.

指導教授簽章 Advisor signature : _____ 日期 Date : _____

主任簽章 Chairperson signature : _____ 日期 Date : _____